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Protokół Nr XXX/21 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 18 czerwca 2021 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1100 i trwały do godz. 1400. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Zygmunt Józef Kosk 

9. Dorota Niemyjska 

10. Antoni Malinowski 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz, 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Aleksandra Szczudło – Poseł na Sejm RP, 

 Dorota Łapiak – Przewodnicząca Rady Powiatu Wysokomazowieckiego, Dyrektor 

Muzeum Rolnictwa im. Ks. Krzysztofa Kluka, 

 Cecylia Szmurło – Radna Rady Powiatu Wysokomazowieckiego, 

 Bożena Grotowicz - Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem, 

 Jerzy Leszczyński – Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego, 

 Marta Mazur – Dyrektor Przedszkola, 

 Łukasz Godlewski – Dyrektor Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych  

w Ciechanowcu, 

 Artur Bojar – Wicedyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych  

w Ciechanowcu, 

 Krzysztof Pełszyk – Radny Powiatu Wysokomazowieckiego, 

 Wojciech Puchaczewski – Dyrektor PRK FARE, 

 Sylwia Kuczuk-Szymańska – Dyrektor COKiS i Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu, 

 kpt. Wiesław Fleszar, 
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 pkt Michał Fałat, 

 Eugeniusz Łuniewski – Zakłady Mięsne „ŁUNIEWSCY” 

 Jakub Mitrosz – aplikant radcowski, 

 Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu, 

 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście - 

lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powitał Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnych Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu, Radnego Sejmiku Województwa Podlaskiego Pana Jerzego 

Leszczyńskiego, Radną Powiatu Wysokomazowieckiego Panią Cecylię Szmurło, Radnego 

Powiatu Wysokomazowieckiego Pana Krzysztofa Pełszyka, Dyrektor Szpitala Ogólnego  

w Wysokiem Mazowieckiem Panią Bożenę Grotowicz, oficerów i przedstawicieli Fundacji 

„Skarby Narodów i wielkiej Kapitały Orderu Świętego Stanisława Męczennika” Pana płk 

Michała Fałata, kpt Wiesława Flaszara, Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego i Zawodowego 

w Ciechanowcu Pana Łukasza Godlewskiego i Wicedyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechanowcu Pana Artura Bojara, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy 

Jadwigę Koc, aplikanta radcowskiego Jakuba Mitrosza, Dyrektorów Gminnych Jednostek 

Organizacyjnych: Panią Marzenę Kryńska, Panią Sylwię Kuczuk-Szymańską, Panią Agnieszkę 

Mańko-Moczulską, Pana Wojciecha Puchaczewskiego, Sołtysów, Przewodniczącego 

Zarządów Osiedlowych, mieszkańców miasta i gmin oraz Pana Eugeniusza Łuniewskiego – 

Przedstawiciela Zakładów Mięsnych „Łuniewscy”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 14 Radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Wystąpienie Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem w sprawie 

działalności Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego oraz Punktu Rehabilitacji w Ciechanowcu. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Raport o stanie Gminy Ciechanowiec za 2020 rok. 

1) przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2020 rok, 

2) debata nad przedstawionym Raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok i ocena wykonania 

budżetu: 

1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2020 rok, 

2) zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 

grudnia 2020 roku, 
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3) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r., 

4) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii dot. 

wykonania budżetu gminy za rok 2020 oraz wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu gminy za 2020 rok, 

5) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 

Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium za 2020 rok, 

6) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 rok, 

7) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca za 2020 rok. 

9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Ciechanowiec za pomocą innego instrumentu płatniczego, 

3) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Ciechanowiec oraz przekazania go do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie – Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie, 

4) uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021-2025 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”, 

5) przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec  

na lata 2017-2030”, 

6) ustalenia opłat za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców - Żłobku Miejskim  

w Ciechanowcu oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie, 

7) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2021/2022 w Gminie 

Ciechanowiec, 

8) organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, administracyjnej i organizacyjnej 

dla niektórych jednostek organizacyjnych gminy Ciechanowiec. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że od Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego wpłynęły dwa wnioski o wprowadzenie do porządku 

obrad projektów uchwał w sprawach:  

- Regulaminu korzystania z samoobsługowych toalety publicznej znajdującej się na terenie 

gminy Ciechanowiec,  

- zmian w uchwale w sprawie ustalenia regulaminu targowisk,  

- określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego,  

- wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 
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- przystąpienia gminy Ciechanowie do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich.  

 

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie tych projektów uchwał w pkt 9 ppkt 9, pkt 9 pkt 

10, pkt 9 ppkt 11, pkt 9 ppkt 12. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 

Burmistrza Ciechanowca w sprawie wprowadzenia do porządku obrad w pkt 9 ppkt 9 projektu 

uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z samoobsługowej toalety publicznej znajdującej 

się na terenie Gminy Ciechanowiec, w pkt 9 ppkt 10 projektu uchwały w sprawie zmian  

w uchwale w sprawie ustalenia regulaminu targowisk, w pkt 9 ppkt 11 projektu uchwały  

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad w pkt 9 ppkt 9 projektu uchwały w sprawie Regulaminu 

korzystania z samoobsługowej toalety publicznej znajdującej się na terenie Gminy 

Ciechanowiec, w pkt 9 ppkt 10 projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

ustalenia regulaminu targowisk, w pkt 9 ppkt 11 projektu uchwały w sprawie określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Łopaciuk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie drugi wniosek 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

w pkt 9 ppkt 12 projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ciechanowiec  

do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad w pkt 9 ppkt 12 projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

Gminy Ciechanowiec do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni 
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Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Łopaciuk 

 

Proponowany porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Wystąpienie Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem w sprawie 

działalności Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego oraz Punktu Rehabilitacji w Ciechanowcu. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Raport o stanie Gminy Ciechanowiec za 2020 rok. 

1) przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2020 rok, 

2) debata nad przedstawionym Raportem, 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok i ocena wykonania 

budżetu: 

1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2020 rok, 

2) zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 

grudnia 2020 roku, 

3) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r., 

4) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii dot. 

wykonania budżetu gminy za rok 2020 oraz wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu gminy za 2020 rok, 

5) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 

Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium za 2020 rok, 

6) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 rok, 

7) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca za 2020 rok. 

9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok, 

2) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Ciechanowiec za pomocą innego instrumentu płatniczego, 

3) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Ciechanowiec oraz przekazania go do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie – Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie, 

4) uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021-2025 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”, 
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5) przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec  

na lata 2017-2030”, 

6) ustalenia opłat za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców - Żłobku Miejskim  

w Ciechanowcu oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie, 

7) określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2021/2022 w Gminie 

Ciechanowiec, 

8) organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, administracyjnej i organizacyjnej 

dla niektórych jednostek organizacyjnych gminy Ciechanowiec, 

9) Regulaminu korzystania z samoobsługowej toalety publicznej znajdującej się na terenie 

Gminy Ciechanowiec, 

10) zmian w uchwale w sprawie ustalenia regulaminu targowisk, 

11) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego, 

12) przystąpienia Gminy Ciechanowiec do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie proponowany 

porządek obrad po zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Łopaciuk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XXIX sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Łopaciuk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXIX sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między sesjami 

poinformował, że oprócz codziennej pracy jaką wykonuje Urząd Miejski w Ciechanowcu od 

ostatniej sesji wykonane zostały następujące zadania:  

- 29 kwietnia podpisano umowę z Przedsiębiorstwem Robót Komunalnych TRAKT  

w Wysokiem Mazowieckiem na budowę drogi gminnej, wraz ze ścieżką rowerową przy  

ul. Podlaskiej na kwotę 5 787 000,00 zł, 

- 1 maja na Targowisku Miejskim w Ciechanowie po raz pierwszy został zorganizowany 

Festiwal Staroci, 

- 3 maja odbyły się gminne uroczystości Święta Narodowego 3 Maja, 

- 4 maja odbył się przetarg ustny nieograniczony. Sprzedano dwie nieruchomości położone  

w obrębie Ciechanowa przy ul. Wojska Polskiego. Pierwsza działka o powierzchni ok. 1 hektara 

za kwotę 340 792,00 zł, natomiast o powierzchni ok. pół hektara za kwotę 184 669,00 zł, 

- 4 maja w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na przebudowę parteru 

budynku Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu przy ul. 11 Listopada 

w Ciechanowie w celu dostosowania do możliwości utworzenia żłobka wpłynęły dwie oferty. 

Najkorzystniejsza oferta to firma Usługi remontowo budowlane Janusz Jabłoński  

z miejscowości Ryki na kwotę 1 213 000,00 zł,  

- 6 maja podpisano umowę na realizację zadania w ramach Resortowego Programu Ministra 

Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa - edycja 2021” na kwotę 22 368,00 zł.  

- 4 maja podpisano umowę na bieżące funkcjonowanie „Klubu Senior +” w ramach modułu II 

na kwotę 79 370,00 zł,  

-11 maja ogłoszono postępowanie na zamówienie publiczne na zadanie pod nazwą - remont 

budynku Szkoły Podstawowej w miejscowości Łempice. Termin składania ofert upłynął 27 

maja. Z uwagi na dużo wyższą kwotę przetarg unieważniono i ogłoszono ponownie, 

- 12 maja podpisano umowę na dostawę samochodu asenizacyjnego z funkcją ciśnieniowego 

udrażniania ról sanitarnych na kwotę 622 070,00 zł, 

- 14 maja ogłoszono postępowanie na zamówienie publiczne - remont budynku Szkoły 

Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu. Przetarg został unieważniony z uwagi 

na brak ofert i został ponownie ogłoszony, 
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- 16 maja w parku przy Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu, po raz pierwszy w tym 

rejonie polski odbyła się zbiórka krwi pod nazwą „MOTOSERCE”, 

-17 maja złożono wniosek na kwotę 25 000,00 zł do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na zaopatrzenie Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Ciechanowcu, 

-18 maja na gminnej działce w obrębie ul. Konopnickiej pracownicy Urzędu Miejskiego 

posadzili ponad 80 sztuki jabłoni i czereśni, tworząc miejski sad owocowy. Dodatkowo 120 

sadzonek jabłoni zostało przekazanych Sołtysom i Prezesom OSP w gminie do posadzenia  

w obrębie świetlic i szkół. Wszystkie sadzonki zostały bezpłatnie przekazane przez 

Gospodarstwo Szkółkarskie Halina i Robert Morzy z Siemiatycz, 

- 20 maja Zarząd Województwa Podlaskiego przyznał  gminie Ciechanowiec dotację z budżetu 

woj. podlaskiego w wysokości 165 000,00 zł na modernizację drogi dojazdowej do gruntów 

rolnych w obrębie miejscowości Koce-Schaby, 

- 20 maja ogłoszono zapytanie ofertowe na zakup koparki kołowej do 20 ton na potrzeby 

Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE na kwotę 121 770,00 zł. Przetarg wygrał pan 

Mirosław Przesmycki z Małkini, 

- 21 maja podpisano umowę z firmą Pracownia Architektoniczna Paweł Myśliwiec  

na opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej na budynku komunalnego  

w Ciechanowcu przy ul. Mickiewicza. Niemniej jednak tutaj miejsce budowy tego bloku będzie 

zmienione na ul. Wiatraczną, 

- 21 maja podpisano umowę z firmą Biuro Projektowe Maciej Borowski opracowanie 

dokumentacji projektowo kosztorysowej - modernizacji oświetlenia drogowego w mieście 

Ciechanowie na kwotę 15 990,00 zł, 

- 21 maja podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej  

na wykonanie oświetlenia ulicznego w Ciechanowcu na ul. Sosnowej oraz na opracowanie 

dokumentacji oświetlenia ul. Czyżewskiej, 

- 21 maja ruszyło głosowanie w konkursie ‘Podwórko Nivea’.  

- 25 maja odbyło się spotkanie w sprawie rozwiązania koalicji dotyczących dwóch projektów 

bioróżnorodności z terenów wokół zalewu oraz przebudowy Stadionu Miejskiego. Były  

to konsultacje dotyczące wspólnej realizacji Stadionu, jak też zagospodarowania terenów 

wokół zalewu, 

- 21 maja rozstrzygnięto zapytanie ofertowe dotyczące przebudowy ciągów komunikacyjnych 

i budynku mieszkalnego zlokalizowanego na działce numer 222/36 przy ul. Mickiewicza. Prace 

zostały podzielone na dwie części. Roboty w zakresie poprawy dostępności architektonicznej 

zostały już  wykonane, 

- 28 maja odbyło się spotkanie członków nowo utworzonego Partnerstwa Ziemia 

Wysokomazowiecka. W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele samorządów Powiatu 

Wysokomazowieckiego oraz przedstawiciele Związku Miast Polskich. Celem Partnerstwa jest 

m.in. wspólne rozwiązywanie problemów i skuteczne zapobieganie o zewnętrzne środki 

finansowe. W  pracach tego Partnerstwa z ramienia gminy Ciechanowiec bierze udział Anna 

Czapkowska – Sekretarz Gminy oraz Jerzy Leszczyński – Radny Sejmiku Województwa 

Podlaskiego, 

-31 maja ogłoszono pierwszy nabór na stanowisko dyrektora „Żłobka Miejskiego”  

w Ciechanowcu. W odpowiedzi na ogłoszenie nie wpłynęła żadna aplikacja, a ogłoszenie  

o naborze zostało ponownie wznowione. I termin składania ofert do 25 czerwca do godziny 

1500, 

-31 maja ogłoszone zostało zapytanie ofertowe na wyznaczenie obszaru zdegradowanego  

i obszaru rewitalizacji oraz opracowanie Programu Rewitalizacji Gminy Ciechanowiec. Termin 

składania ofert upłynął 16 czerwca i wpłynęło 8 ofert. Trwa ich weryfikacja, 
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- 31 maja Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu ogłosił konkurs na inicjatywy kulturalne 

w gminie Ciechanowiec i w ramach akcji jest możliwość pozyskania przez grupy, czy też koła 

gospodyń wiejskich do pięciu tysięcy złotych na realizację inicjatyw kulturalnych. Nabór trwa 

do dziś, 

 - 1 czerwca w Tykocinie podczas uroczystości otwarcia Żłobka, który powstał dzięki 

funduszom z Programu „Maluch +” została podpisana umowa, na mocy której Ciechanowiecki 

Samorząd otrzymał dofinansowanie na utworzenie i funkcjonowanie „Żłobka Miejskiego  

w Ciechanowcu”, 

- 2 czerwca rozstrzygnięto zapytanie ofertowe dotyczące zadania pod nazwą „Dostarczenie 

nowych komputerów przenośnych na potrzeby edukacyjne w Gminie Ciechanowiec”. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma AWM Technology Aneta Starzyk. 

W ramach zadania dostarczone zostanie 10 laptopów Lenovo na łączną kwotę 33 900,00 zł, 

- 7 czerwca został opublikowany Raport diagnostyczny potencjału kulturowego w Gminie 

Ciechanowie realizowanej w ramach Programu „Dom Kultury +”. Badania trwały od marca  

do kwietnia. Raport dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miejskiego, 

- 9 czerwca w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Podlaskiego podpisano umowę  

o udzielenie pomocy finansowej na zakup sprzętu ratowniczo-gaśniczego i umundurowania  

z przeznaczeniem dla OSP w Ciechanowcu, na kwotę 10 000,00 zł, 

- 9 czerwca Podlaskie Muzeum Kultury Ludowej została podpisana umowa na dofinansowanie 

w ramach Programu Odnowy Wsi „Kreatywna Wieś” na ogólną kwotę 19 990,00 zł, z czego 

9 990,00 zł stanowić będą środki własne gminie. Jest to dofinansowanie Koło Gospodyń 

Wiejskich z Przybyszyna na zakup pieca oraz strojów,  

-11 czerwca zostało ogłoszone postępowanie o udzielenie zamówienia na przebudowę drogi 

gminnej na odcinku Koce-Schaby - Kobusy. Termin składania ofert mija 28 czerwca, 

- 15 maja odbyło się spotkanie informacyjne dla osób zainteresowanych możliwością uzyskania 

dofinansowania do wymiany pieca docieplenia domu oraz montażu odnawialnych źródeł 

energii w ramach programu „Czyste Powietrze”. Rozpoczęły się prace gazyfikacji 

Ciechanowca. Zaczęto od ul. Mickiewicza. Zgodnie z założeniami w tym roku bieżącym 

zostanie zgazyfikowana jedna strona miasta, 

-16 czerwca odbyło się spotkanie z doradcą ds. społecznego budownictwa czynszowego,  

z Krajowego  Zasobu  Nieruchomości w sprawie omówienia procedur Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej związanych z dofinansowaniem budowy mieszkań czynszowych z programu 

budowy tanich mieszkań wraz z samorządami, 

-19 czerwca zostanie uruchomiona wypożyczalnia sprzętu wodnego (w roku szkolnym czynna 

w weekendy, w wakacje 6 dni w tygodniu), 

- 27 czerwca na terenie dawnego ośrodka wypoczynkowego odbędzie się wydarzenie 

kulturalno-artystyczne „Noc Świętojańska”, 

- 23 czerwca w Zabłudowie odbędzie się uroczystość upamiętniająca zbrodnię mieszkańców 

Ciechanowca. 

 

W związku z Narodowym Spisem Powszechnym Ludności i Mieszkań 2021 Burmistrz zachęcił 

mieszkańców Gminy Ciechanowiec do samospisu internetowego na stronie internetowej 

urzędu statystycznego. W przypadku braku dostępu do Internetu można spisać się przez telefon, 

dzwoniąc na infolinię spisową wybierając opcję „Spisz się przez telefon”, bądź zgłosić się  

do Urzędu Miejskiego, gdzie przygotowane zostało specjalne stanowisko i z pomocą 

pracownika urzędu można się spisać.  

 

Burmistrz Pińczowa wystąpił z zaproszeniem do Samorządu Ciechanowca z prośbą  

o wznowienie współpracy po 34 latach. Burmistrz poinformował, że dostępne są trzy terminy, 

w których można odbyć wizytę w Pińczowie. Dodał, że nie wie jeszcze, którą datę wybierze. 

Najbliższy termin wypada 25 czerwca, jednak w tym terminie jest zakończenie roku szczelnego 

https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi0iqmqgrHxAhVUCRAIHR4lCr4QFnoECAQQAw&url=https%3A%2F%2Foneplace.marketplanet.pl%2Fbaza-firm%2F-%2Fbc%2Fview%2F3556875%2Fawm-technology-aneta-starzyk&usg=AOvVaw0UkPXGj4jVC3bXIhGX2Mvf
https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwi0iqmqgrHxAhVUCRAIHR4lCr4QFnoECAQQAw&url=https%3A%2F%2Foneplace.marketplanet.pl%2Fbaza-firm%2F-%2Fbc%2Fview%2F3556875%2Fawm-technology-aneta-starzyk&usg=AOvVaw0UkPXGj4jVC3bXIhGX2Mvf
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i może być problem ze znalezieniem czasu na wyjazd. Burmistrz poinformował, że bardzo się 

cieszy, że dojdzie do takiego spotkania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Wystąpienie Dyrektor 

Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem w sprawie działalności Zakładu Opiekuńczo-

Leczniczego oraz Punktu Rehabilitacji w Ciechanowcu. 

 

Głos zabrała Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem Pani Bożena 

Grotowicz, która poinformowała, że od półtora miesiąca ma prawdziwy zaszczyt i przyjemność 

pełnić funkcję Dyrektora Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem. Poinformowała,  

że zdążyła poznać już część ludzi i miejsc oraz, że postara się bywać w Ciechanowcu tak często, 

jak będzie to tylko możliwe. Na wstępie swojej wypowiedzi Dyrektor  przeprosiła, że będzie 

musiała po swoim wystąpieniu opuścić sesję Rady Miejskiej z powodów służbowych.  

Dyrektor poinformowała, że Szpital w Wysokiem Mazowieckiem jest w trakcie remontu. 

Umowa realizowana jest od półtora roku. Przez te półtora roku zmodernizowano aptekę  

i połowę oddziału ginekologiczno-położniczego. W poniedziałek oddany został do użytku 

oddział chirurgiczny. Są to jedyne miejsca, które zostały zrobione od początku do końca. 

Dyrektor poinformowała, że według niej jest to mniej więcej 20 % wszystkiego, co jest do 

zrobienia, a czasu jest bardzo mało. Dodała, że nie ukrywa, że dokonała rewolucji  

w harmonogramie wykonania tak, by inwestycja mogła zostać ukończona do marca przyszłego 

roku, a nie pięć lat, tak jak to się ciągnęło do tej pory. Dodała, że remont wiąże się z ogromnymi 

utrudnieniami przede wszystkim dla pacjentów ale też dla pracowników i spodziewa się 

niezadowolenia. W przyszłym roku zostanie też poprawiona elewacja na budynku szpitala. 

Dyrektor poinformowała, że ma plan rozwoju szpitala i uważa, że zarówno powiat, jak  

i pracownicy szpitala mają w sobie jeszcze ogromny zasób potencjału, który jest 

niewykorzystany. Dodała, że zrobi absolutnie wszystko, żeby szpital wyprowadzić z dołów, 

ponieważ ma nie najlepszą opinię w województwie, a celem jest, żeby stał się szpitalem jednym 

z najlepszych jakie są w województwie podlaskim, a być może stanie się jednym z najlepszych 

w kraju tak jak to się stało ze szpitalem, w którym wcześniej przez 18 lat pracowała. 

Bezwzględnie trzeba zadbać o szpital w Ciechanowcu, ponieważ jest to przepiękny zabytkowy 

budynek, który z zewnątrz wygląda bardzo ładnie natomiast w środku jest w bardzo złym stanie.  

Być może w październiku bieżącego roku, udałoby się rozpocząć remont. Są dwa warianty 

prowadzenia tej inwestycji. Pierwszy z nich to remont przy częściowym zajęciu budynku, czyli 

połowa byłaby zajęta przez pacjentów, a druga połowa byłaby remontowana i potem na zmianę. 

To by spowodowało niestety bardzo duże ograniczenie ilości pacjentów, którzy mogliby 

pozostać pod opieką. Drugi wariant jest taki, żeby pacjentów na czas remontu przenieść do 

innych pomieszczeń. W związku z tym Pani Dyrektor zwróciła się do Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego, któremu bardzo podziękowała za zaangażowanie dla spraw 

społecznych, jakie spotykała z jego strony, oraz jakie spotka w powiecie, a szczególnie  

w Ciechanowcu. Dodała, że Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki już rozważa jakieś 

ewentualne miejsca, gdzie na czas remontu będzie można przenieść pacjentów.  

Po zakończonym remoncie liczba łóżek nieco się zmniejszy, ponieważ w chwili obecnej jest 

68/70 łóżek, a po remoncie zostaną 62 łóżka ale będą już też spełnione wszystkie wymogi 

rozporządzenia, które reguluje działalność tego typu zakładów tak, żeby już potem nie trzeba 

było nic zmieniać po kolejnych kontrolach. Siłą rzeczy powierzchnia, którą ZOL będzie 

zajmował zmniejszy się i nie będzie już miejsca tam ani na rehabilitację ani na poradnię 

ginekologiczną. Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki oraz Starosta Wysokomazowiecki 

Bogdan Zieliński zaproponowali, że na rehabilitację można wykorzystać budynek 
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wolnostojący i przenieść tam poradnię ginekologiczną. Natomiast na rehabilitację musimy 

znaleźć miejsce. Takie miejsce zostało już wskazane przez Starostę Wysokomazowieckiego  

i jest to pomieszczenie znajdujące się w DPS w Kozarzach.  Niestety pomieszczenie to ma 

dosyć małą powierzchnię ale jak nie będzie innego wyjścia to rehabilitacja zostanie tam 

umieszczona. Być może Burmistrzowi Ciechanowca uda się znaleźć inne miejsce ale trzeba  

to zrobić jak najszybciej, ponieważ do połowy lipca należy złożyć pismo do NFZ-u  

o zakontraktowanie nowego miejsca rehabilitacji w gminie Ciechanowiec. Dyrektor 

poinformowała, że rozmawiała już z Dyrektorem NFZ-u w sprawie uruchomienia  

w Ciechanowcu, bądź w okolicy dodatkowego punktu rehabilitacji ambulatoryjnej. Dodała,  

że według niej dzienny oddział rehabilitacji też byłby potrzebny, ponieważ są to takie dwa nieco 

różniące się obszary, które się kontraktuje. Niestety nie można tego zrobić, ponieważ przepisy 

na to nie pozwalają na zasadzie aneksowania umowy, która funkcjonuje w Wysokim 

Mazowieckim. Musi być rozpisany konkurs. NFZ. przedłużył wszystkim umowy do końca 

grudnia tego roku, ponieważ pięcioletnie umowy zawarte wcześniej kończyły  

się z końcem czerwca. Już jesienią powinny rozpocząć się prace, które prowadziłyby do 

zakontraktowania poszczególnych zakresów świadczeń od 1 stycznia przyszłego roku. 

Dyrektor poinformowała, że niedawno odbyła spotkanie z Prezesem NFZ Panem Nowakiem  

i Dyrektorem Departamentu Lecznictwa z Ministerstwa Zdrowia. Więc i od 1 stycznia 2022 r. 

planowana jest zmiana, jeżeli chodzi o sieć szpitali. Już nie będą wchodziły do sieci szpitale ze 

swoimi oddziałami, tylko będą w sieci poszczególne oddziały, czyli jak NFZ utworzy sieć 

oddziałów internistycznych, to wskaże w jakich szpitalach te oddziały będą. Może się niestety 

zdarzyć tak, że z sieci jakiś oddział wypadnie. Wtedy jest szansa, żeby przystąpić  

do kontraktowania  tego oddziału poza siecią.  

 

Sieć szpitali pomimo ogromnej fali krytyki, zwłaszcza w tym okresie kryzysowym, kiedy 

przyszła pandemia pozwoliła na to, że szpitale otrzymujące ryczałt nie zmniejszony  

o niewykonania szpitale mogły przeżyć dzięki tym środkom. Dyrektor poinformowała, że  

jeżeli wszystko dobrze pójdzie to wraca do remontu szpitala w Ciechanowcu i ma nadzieję, że 

zgodnie z planem rozpocznie się on w październiku. To bardzo realne zakończenie jest gdzieś 

około czerwca - lipca przyszłego roku. Oczywiście będzie to też zależało od sprawności firmy, 

która wygra przetarg. Dyrektor dodała, że bardzo cieszy się z tego powodu, iż w miarę szybko 

udało się jej utworzyć  Punkt poboru materiału do badań, który funkcjonuje w ZOL  

w Ciechanowcu. Dodała, że nie rozumie z jakiego powodu został zamknięty, ponieważ 

zorganizowanie tego punktu w całkowitej izolacji od reszty szpitala jest możliwe. 

Poinformowała, że wie, iż bardzo dokuczliwą sprawą był płatny parking pod szpitalem  

w Wysokiem Mazowieckiem. Starosta Wysokomazowiecki wydał bardzo jasną dyspozycję 

szpitalowi, żeby ten problem w sposób radykalny rozwiązać. Umowa została wypowiedziana  

i od 1 czerwca parking jest bezpłatny. Firma straszy sądami, jednak Dyrektor poinformowała, 

że posiada dosyć mocne argumenty do tego, że zwłaszcza mandaty były nakładane w sposób 

zupełnie nieuprawniony i bardzo dokuczliwy. Jest to bardzo przykre, że wprowadza się takie 

restrykcje wobec klienta szpitalnego, jakim jest pacjent czy osoby korzystające z usług musiały 

doznawać takich dolegliwości. Gdzieś mniej więcej za tydzień lub półtora zostanie rozpoczęty 

remont wejścia głównego bo schody przy tym wejściu  są w bardzo złym stanie, a parking 

główny na czas remontu zostanie zamknięty. Więc pewnie też kolejne jakieś dolegliwości 

związane z utrudnieniami z parkowaniem się pojawią, jednak remont ten nie będzie trwał dłużej 

niż trzy tygodnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do Dyrektor 

Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem Pani Bożeny Grotowicz.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał przybyłe na sesję Panią Aleksandrę 

Szczudło – Poseł na Sejm RP i Panią Dorotę Łapiak – Przewodniczącą Rady Powiatu 
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Wysokomazowieckiego i jednocześnie Dyrektor Muzeum Rolnictwa im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Anetę Czarnecką o zabranie głosu. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka, która zwróciła się 

do Pani Dyrektor Szpitala i zapytała, czy w trakcie remontu ZOL w Ciechanowcu poradnia K 

będzie czynna i czy jest możliwość przeniesienia jej do budynków sąsiadujących z ZOL.  

 

W odpowiedzi Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem Pani Bożena 

Grotowicz poinformowała, że nie miała czas rozeznać się jeszcze w terminach. Należałoby 

wypowiedzieć umowę obecnemu najemcy. Jeżeli to będzie możliwe to postara się tego dokonać 

w takim czasie, żeby nie było przerwy w udzielaniu świadczeń, ponieważ taka przerwa musi 

być zgłoszona do NFZ. Niestety skutkuje to potem mniejszym kontraktem. Pani Dyrektor 

poinformowała, że w dniu dzisiejszym nie umiem odpowiedzieć na to pytanie. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała również, czy jest 

możliwość uruchomienia rehabilitacji w budynku ZOL w Ciechanowcu.  

 

Pani Dyrektor poinformowała, że nie ma takiej możliwości powierzchniowej, ponieważ  

te pomieszczenia, które są wymagane Rozporządzeniem Ministra Zdrowia musi spełniać 

Zakład Opiekuńczo Leczniczy, a na dzień dzisiejszy ZOL w Ciechanowcu niestety takich 

wymogów nie spełnia. Zostały rozpisane i zaplanowane w taki sposób, że niestety już nie ma 

wolnych pomieszczeń, żeby ta rehabilitacja mogła tam funkcjonować.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka podziękowała za udzieloną odpowiedź  

i zwróciła się z prośbą o dalsze funkcjonowanie Poradni K, ponieważ Panie z Gminy 

Ciechanowiec bardzo często z niej korzystają. Dodała, iż ma nadzieję, że profilaktyka 

antynowotworowa będzie również  prowadzona na terenie naszej gminy.  

 

Pani Dyrektor Szpitala poinformowała, że będzie się bardzo o to starała.  Zwróciła się również 

z prośba, żeby chwalić Szpital w Wysokiem Mazowieckiem, a  panie, które rodzą dzieci, żeby 

nie uciekały poza powiat. Dodała, że wie, iż dla każdego pacjenta najważniejszy jest lekarz,  

a wie że w przyszłym czasie trochę złego się wydarzyło. Poinformowała, że nie wie czy uda się 

jej przywrócić tego wartościowego lekarza, którego szpital utracił. Na pewno rozmowy takie 

zostaną rozpoczęte. Jeszcze raz zwróciła się z prośbą, żeby wszyscy zadbali o dobrą opinię 

Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem i dodała, że to personel powinien przede 

wszystkim zapracować na tą dobrą opinię. Poinformowała, że  dołoży wszelkich starań, żeby  

z personelem dosyć mocno rozmawiać i szkolić ich we właściwej obsłudze pacjentów. Istnieje 

niestety realne zagrożenie, że jeżeli w szpitalu jest poniżej 400 porodów, to takie porodówki 

mogą być po prostu zamykane i wtedy niestety istnieje realna groźba, że Wysokie Mazowieckie 

straci oddział położniczy-noworodkowy, a byłoby szkoda. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze Pytania do Dyrektor 

Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem Pani Bożeny Grotowicz.  

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który podziękował Pani Dyrektor za poświęcony czas  

i przybycie na sesję oraz za słowa, które usłyszał. Dodał, że jest Radnym Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu już którąś kadencję i tak naprawdę w sprawie służby zdrowia i szpitala  

w Ciechanowcu pierwszy raz słyszy normalne informacje i wiele optymizmu, które zostało 

wlane w serca mieszkańców Gminy Ciechanowiec.  

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 18 czerwca 2021 roku 

str.13 

 

W odpowiedzi Dyrektor poinformowała, że uważa, iż żeby przybycie na sesję to jej obowiązek. 

Musi być na każde wezwanie, ponieważ nie ma  ważniejszej dziedziny niż zdrowie i życie. 

Dodała,  że jeśli tylko będzie taka potrzeba to służy swoją wiedzą i swoją osobą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Dyrektor Szpitala Ogólnego 

w Wysokiem Mazowieckiem za udzielone informacje i wypowiedź. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że nie bez 

powodu zaprosił Panią Dyrektor na dzisiejszą sesję. Powodem tego było to, że Radni Rady 

Miejskiej wielokrotnie na komisjach, czy na sesjach zadawali pytania dotyczące ZOL-u, 

rehabilitacji, a także punktu poboru materiału do badań. I na konkursie, kiedy był razem z Panią 

Dorotą Łapiak, Pani Dorota dopytywała też Panią Dyrektor Szpitala również o te wszystkie 

kwestie.  Burmistrz dodał, że bardzo się ucieszył, kiedy Dyrektor Szpitala zadzwoniła do niego 

po trzech dniach od objęcia stanowiska i poinformowała, że od jutra będzie funkcjonował Punkt 

Poboru Badań. Burmistrz dodał, że są to ważne rzeczy dla pacjentów i widać skuteczność 

działania Pani Dyrektor. Poinformował, że wierzy w to,  że wszystkie zagadnienia dotyczące 

Ciechanowca w 100 % zostaną realizowane.  Na koniec swojej wypowiedzi Burmistrz bardzo 

podziękował Pani Dyrektor za znalezienie czasu i przybycie na XXX Sesję Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu. 

 

Sesję  opuściła Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem Pani Bożena 

Grotowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że głos chce zabrać Rady 

Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński.  

 

Głos zabrał Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który podziękował 

za możliwość zabrania głosu i przeprosił, że będzie musiał opuścić obrady XXX Sesji RM zaraz 

po swoim przemówieniu, a uwagi na ważną uroczystość rodzinną. Radny poinformował, że 

zabrał głos, żeby podzielić się paroma uwagami, które dotyczą współpracy. Dodał, że dla 

Gminy Ciechanowiec Sejmik Województwa Podlaskiego odgrywa bardzo ważną rolę. Dodał, 

że w gminie znajduje się bardzo dużo dróg wojewódzkich oraz Stacja Pogotowia Ratunkowego. 

Poinformował, że w chwili obecnej jest bardzo duża praca samorządu województwa  

z samorządem Ciechanowca i bardzo dobrze owocuje to w latach, kiedy Burmistrzem został 

Pan Eugeniusz Święcki. Dodał, że dzisiejsza sesja jest sesją podsumowującą poprzedni rok. 

Radny przypomniał, że dzięki złożonym wnioskom do Urzędu Marszałkowskiego zostały 

sfinansowane ważne inwestycje takie jak m. in. Przedszkole, Hala Sportowa, Synagoga  

i jeszcze inne inwestycje właśnie z środków unijnych będących w dyspozycji samorządu 

województwa. Natomiast w tym roku zapowiada się jeszcze więcej tych inwestycji, ponieważ 

zostanie uruchomione zagospodarowanie zalewu i nie tylko. Dodał, że według niego ważną 

kwestią było dofinansowanie samorządu z budżetu województwa do wysokości 600 000,00 zł 

na modernizację oświetlenia w Gminie Ciechanowiec. Jednak najważniejszą kwestią jest stan 

dróg wojewódzkich. W roku bieżącym zostanie zmodernizowany odcinek do Nowodworów. 

Na koniec swojej wypowiedzi Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński 

poinformował, że bardzo cieszy się z dobrej współpracy i dodał, że ma nadzieję, iż będzie ona 

nadal realizowana tak, jak do tej pory i pogratulował zarówno Burmistrzowi Ciechanowca 

Eugeniuszowi Święckiemu, Radzieje Miejskiej w Ciechanowcu z Przewodniczący Rady 

Markiem Karolewskim na czele oraz pracownikom Urzędu Miejskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Radnemu Sejmiku 

Województwa Podlaskiego Panu Jerzemu Leszczyńskiemu i poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o zabranie głosu.  
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który zwrócił się do Radnego Sejmiku 

Województwa Podlaskiego i podziękował za wszystkie działania skierowane do gminy 

Ciechanowie. Dodał, że są one skuteczne. Dodał. że na koniec tej kadencji, na ostatniej Sesji 

Rady Miejskiej podziękuje wszystkim z osobna za konkretne działania. Wyraził również 

nadzieję, że współpraca będzie dalej kontynuowana i będzie się dalej układała tak jak do tej 

pory, a to wszystko dla dobra mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Radnemu Sejmiku 

Województwa Podlaskiego za udział w XXX Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński opuścił XXX Sesję 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że myśli,  

iż największym ambasadorem Ciechanowca jest Pani Poseł Aleksandra Szczudło. 

Poinformował, że nie bez powodu zaprosił Panią Aleksandrę oraz jej mamę Panią Dorotę 

Łapiak oraz Panów Oficerów. Burmistrz dodał, że zaproszenie ma na celu podziękowanie za 

wszystkie działania, jakie Pani Poseł czyni dla Ciechanowca. Dodał, że właśnie od Pani Poseł 

posiada najważniejsze informacje. Nawet na dzisiejszej sesji Państwo będziecie podejmować 

jedną z uchwał, której głównym inicjatorem jest Pani Poseł. Dodał, że według niego podjęcie 

tej uchwały pozytywnie wpłynie na rozwój naszej Gminy Ciechanowiec. O wszelkich 

działaniach i wszelkiej pomocy  jaką Pani Poseł kieruje w stronę Ciechanowa poinformuje sama 

w swoim wystąpieniu. Na koniec swojej wypowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz 

Święcki bardzo podziękował Pani Poseł za wszystko, co czyni dla Ciechanowca.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki zaprosił na scenę Oficerów oraz Panią Dorotę 

Łapiak.  

 

Głos zabrał kpt. Wiesław Fleszar, który w imieniu Stowarzyszenia - Konfraternii Mazowieckiej 

odznaki św. Floriana Mazovia, poinformował, że Kapituła działając na mocy uprawnień 

statutowych, nadała Pani Dorocie Łapiak złoty medal ustanowiony z okazji 100 rocznicy 

urodzin św. Jana Pawła II, jako wyraz uznania za działalność na rzecz społeczeństwa oraz 

propagowania kultury polskiej w duchu chrześcijańskim. Podpisano: Komandor Kapituły Jacek 

Gromek. O dokonanie dekoracji proszę Pana płk. pilota Michała Fałata. 

 

Głos zabrała Pani Dorota Łapiak, która poinformowała, że czuje się naprawdę bardzo 

zaszczycona oraz trochę zaskoczona takim wyróżnieniem. Poinformowała, że nie jest pewna, 

czy tak do końca rzeczywiście zasłużyła na odznaczenie, ale skoro taką decyzję podjęła 

Kapituła to może tylko schylić głowę i serdecznie podziękować. Poinformowała, że jeżeli 

naprawdę tak jest, że swoją osobą wspomaga społeczność Ciechanowca i gminy Ciechanowiec 

to naprawdę czuje się spełniona w tym co robi. Całe swoje życie stara się działać na rzecz 

miasta i gminy Ciechanowiec. Pani Dorota Łapiak poinformowała, że właśnie w Ciechanowcu 

się urodziła, wychowała i myśli, że zostanie tu końca, dlatego też bardzo serdecznie dziękuje 

Panu Burmistrzowi za dostrzeżenie swojej skromnej działalności i dodała, że jest to ogromne 

wyróżnienie. Serdeczne podziękowania złożyła również Kapitule i podziękowała płk 

Michałowi Fałatowi i kpt. Wiesławowi Fleszarowi za wręczenie dostojnego medalu. Dodała, 

że jest to naprawdę medal bardzo ważny i będzie on pamiątka, która pozostanie w jej rodzinie 

i będzie o niej świadczyła. Pani Dorota Łapiak poinformowała, że jest dumna ze swojej córki. 

Dodała, że według niej sprawdza się tam, gdzie jest i z tego powodu zasługuje na słowa uznania.  

Pani Dorota Łapiak, jako Przewodnicząca Rady Powiatu Wysokomazowieckiego odniosła  

się do kilku kwestii, m. im. do wypowiedzi Dyrektor Szpitala Pani Bożeny Grotowicz. 

Poinformowała, że  myśli, iż informacja dotycząca Szpitala Ogólnego w Wysokiem 
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Mazowieckiem została przedstawiona w sposób prosty, a jednocześnie wyczerpujący. 

Przypomniała tylko, że szpital to nie jest tylko i wyłącznie oddział w Ciechanowcu. Jest  

to oczywiście bardzo ważne miejsce dla przebywających tam pensjonariuszy, natomiast dla 

mieszkańców Ciechanowca jest to też miejsce pracy. Poinformowała, że myśli, iż wszystkim 

bardzo na tym miejscu zależy, tym bardziej kiedy jeszcze od strony historycznej spojrzy  

się  właśnie na budynek, na miejsce tego oddziału to tym bardziej jest to bardzo ważne miejsce. 

Pani Dyrektor wspomniała też o ośrodku rehabilitacji, czyli o tym na czym wszystkim bardzo 

zależy. Pani Dorota Łapiak dodała, że już chyba 1,5 roku mieszkańcy Gminy Ciechanowiec 

czekają na wznowienie rehabilitacji. Wyraziła nadzieję, że rehabilitacja będzie już 

zorganizowana w taki sposób, że będzie ona na miarę potrzeb XXI i nie będzie problemu  

z kolejkami. Odnośnie dróg powiatowych planowana jest realizacja drogi do Wojtkowic 

Starych i do Wojtkowic-Glinnej. Złożony został wniosek na drogę w Winnie, aczkolwiek nie 

otrzymał dofinansowania. Nie mniej jednak wniosek zostanie złożony ponownie. Najpóźniej  

w przyszłym roku zostanie rozpoczęty remont drogi Wysokie Mazowieckie – Ciechanowiec. 

Na pewno wszyscy już zauważyli, że droga ta, która była robiona bodajże ok. 2001 r. jest już 

do poprawy – koszt ok. 80 000 000,00 zł. W trakcie realizacji jest inwestycja dotycząca 

remontu i rozbudowy Internatu ZSOiZ w Ciechanowcu. Kosztorys inwestycji rozpoczynał się 

od 1 000 000,00 zł, jednak jest to już 5 000 000,00 zł. Pani Dorota Łapiak poinformowała,  

że bardzo się cieszy, ponieważ  jest to kolejna inwestycja na rzecz Ciechanowca, na rzecz 

tutejszej społeczności i szkoły.  Poinformowała, że nie wie jak jest z realizacją ale inwestycja 

prawdopodobnie  w całości ma zostać zakończona w roku bieżącym. Na koniec swojej 

wypowiedzi Pani Dorota Łapiak poinformowała,  wszystkie inwestycje, o których powiedziała, 

że są takim największym wskaźnikiem tego, co udaje się wspólnie robić i świadczą o dobrej 

współpracy. Pani Dorota Łapiak poinformowała, że w  Radzie Powiatu Wysokomazowieckiego 

jest już ponad 20 i na przestrzeni tych wszystkich lat może powiedzieć, że sytuacja  

i współpraca, która jest aktualnie, jest naprawdę bardzo dobra. Na koniec swojej wypowiedzi 

Pani Dorota Łapiak poinformował, że jeżeli ktoś będzie miał pytania to bardzo chętnie na nie 

odpowie i jeszcze raz podziękowała wszystkim inicjatorom, pomysłodawcom i wykonawcom 

przyznania dostojnej nagrody. Dodała, że czuje się naprawdę całym sercem wdzięczna  

i zaszczycona.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski o zabranie głosu poprosił Panią Aleksandrę 

Szczudło Poseł na Sejm RP. 

 

Głos zabrała Poseł na Sejm Aleksandra Szczudło, która poinformowała, że w pierwszej 

kolejności serdecznie chciałaby podziękować za zaproszenie na sesję Rady Miejskiej. Dodała, 

że jest to chyba pierwszy raz, kiedy uczestniczy w sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu i tym 

bardziej jest jej miło, że jest to tak uroczysta sesja. Poseł na Sejm Aleksandra Szczudło 

pogratulowała Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za bardzo dobrze 

wykonywaną pracę w 2020 roku. Dodała, że nie wyobraża sobie, żeby po tak pięknym 

podsumowaniu absolutorium nie zostało udzielone jednogłośnie. Poseł na Sejm 

poinformowała, że praca w parlamencie, która trwa 1,5 roku to był bardzo trudny czas, 

ponieważ w kilka miesięcy po tym jak dostała szansę i jak weszła do tego Parlamentu nastała 

pandemia i działanie osobiste, bezpośrednie było bardzo ograniczone. W związku z tym 

miniony rok pełnienia tej funkcji był w pewnym sensie zamknięty, ponieważ większość spraw 

trzeba było załatwiać drogą mailową. Nie mniej jednak nawet w tak trudnym i tak krótkim 

czasie udało wiele dokonać dla mieszkańców Ciechanowca. Poinformowała, że bardzo się 

cieszy z powodu rozpoczętych prac nad zagospodarowaniem terenu wokół zalewu  

w Ciechanowcu i dodała, że ma nadzieję, iż zostaną one w jak najszybszym czasie ukończone. 

Kolejną sprawą, której Poseł na Sejm Aleksandra Szczudło wspomniała jest wspieranie przez 

nią Ochotniczych Straży Pożarnych. Na wsparcie OSP w Ciechanowcu wpłynęło około 

400 000,00 zł, kwestia wsparcia magazynu w wysokości 4 000 000,00 zł z Rządowego 
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Funduszu Inicjatyw Lokalnych, kwestia wsparcia szpitala i przekazania 8 000 000,00 zł, które 

również zostały pozyskane z Rządowego Funduszu Inicjatyw Lokalnych, wsparcie 

Stowarzyszenia „Harmonia” oraz Unii Ciechanowiec. Dochodzi jeszcze ta podstawowa 

kwestia, czyli gazyfikacja Ciechanowca. Poseł na Sejm poinformowała, że inwestycja jest już 

w trakcie realizacji, jednak nie ukrywa, że nie jest w codziennym, stałym kontakcie właśnie  

z firmą, która tą inwestycję realizuje. Natomiast rozmawiała z tą firmą wielokrotnie  

i w pewnym momencie to nie była taka oczywista sprawa, ponieważ, tak jak ta inwestycja  

w 2019 roku została zatwierdzona właśnie przez Zarząd PGNiG, tak później nie było to tak 

pewne i potwierdzone, ponieważ, niektóre projekty, które miały być realizowane w najbliższym 

czasie będą po prostu zawieszone, czy też nie będą wykonywane. W związku z tym Poseł na 

Sejm Aleksandra Szczudło poinformowała,  że  wiele razy rozmawiała z Zarządem PGNiG,  

w centrali pod który Polska Spółka Gazownictwa podlega. Następnie odbywały się spotkania  

i negocjacje, dzięki którym ostatecznie zostało uruchomione postępowanie właśnie na firmę, 

która miała tą sieć zaprojektować i wybudować. Później nastał okres pandemii i wszystko 

zaczęło się przesuwać w czasie. Dodała, że miesiąc temu rozmawiała z Wiceprezesem Polskiej 

Spółki Gazownictwa i zgodnie z tym harmonogramem, który został przedstawiony  prace 

budowlane miały zostać rozpoczęte w dniu 30 sierpnia tego roku. Dodała, że dzisiaj dostała 

informację od Burmistrza Ciechanowca, że prace zostały rozpoczęte. Poseł na Sejm RP 

poinformowała, że prawdopodobnie nie będzie w stanie odpowiedzieć na sprawy szczegółowo 

związane z wykonaniem gazyfikacji, dlatego też rozmawiała z Burmistrzem Ciechanowca 

Eugeniuszem Święckim, żeby zorganizować w Ciechanowcu spotkanie dla mieszkańców  

z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazownictwa. Spółka biorąc pod uwagę gazyfikację 

Ciechanowca opierała się na wypełnionych ankietach, czyli na osobach zgłoszonych, które 

chciałyby się przyłączyć do tego gazu. Dodała, że wie, iż nie wszystkie ulice zostały tak jakby 

w tym pierwotnym planie uwzględnione, dlatego zostaną podjęte działania, aby ta sieć została 

poszerzona o kolejne ulice, Odnośnie współpracy Poseł na Sejm Aleksandra Szczudło 

poinformowała, że współpraca z Burmistrzem Ciechanowca układa jej się bardzo dobrze i na 

pewno będzie ona kontynuowana. W związku z tym, że Czyżew bardzo się rozwija Poseł na 

Sejm PR postawiła sobie za cel również rozwinięcie Ciechanowca i dodała, że wszystko 

zmierza w dobrym kierunku i ma nadzieję, że tych inwestycji tutaj uda się ściągnąć coraz 

więcej. Dodała, że cieszy ją to,  że Burmistrz Ciechanowca ma pomysły i plany i razem będą 

się starać to wszystko zrealizować.  

 

Dodała również, że śledzi różne strony internetowe, na których mieszkańcy Ciechanowca 

wyrażają swoje opinie. Na jednej ze stron pojawiła się dyskusja dotycząca obwodnicy 

Ciechanowca.  Poseł na Sejm RP Aleksandra Szczudło poinformowała, że bardzo zabiega, żeby 

obwodnica ta powstała.  Dodała, że mam nadzieję, iż mieszkańcy Gminy Ciechanowiec czytają 

informacje udostępniane na stronach internetowych, ponieważ jest to najkrótsza droga 

przekazywania informacji. Dodała, że razem z Burmistrzem Ciechanowca Eugeniuszem 

Święckim podejmą działania aby Ciechanowiec rozwinąć turystycznie.  Na koniec swojej 

wypowiedzi Poseł na Sejm Aleksandra Szczudło pogratulowała Burmistrzowi Ciechanowca 

Eugeniuszowi Święckiemu oraz podziękowała za dobrą współpracę i wyraziła nadzieję, że ta 

współpraca będzie nadal tak przebiegała.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który bardzo podziękował za słowa, 

które wygłosiła Poseł na Sejm Aleksandra Szczudło. Dodał, że chciałby je uzupełnić  

i poinformował, że kiedy wjeżdża do Wysokiego Mazowieckiego lub Czyżewa to zazdrości 

tym miastom i Burmistrzom tych miast, jednak dodał, że według niego Ciechanowiec jest 

najpiękniejszym miastem w powiecie. Jednak infrastruktura, która jest w pozostałych dwóch 

miastach budzi w nim wewnętrzne oburzenie. Dodał, że tak jak powiedziała Poseł na Sejm 

Aleksandra Szczudło będą się bardzo starać chociaż w części dorównać tym dwóm miastom. 

Na koniec Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki podziękował jeszcze raz Poseł na Sejm 
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Aleksandrze Szczudło za piękne słowa, za współpracę i za pracę, którą wykonała. Dodał, że na 

pewno będą dalej współpracować, ku szybszego rozwoju gminy Ciechanowiec.  

 

Ad pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami  interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają w tej chwili interpelacje lub 

zapytania.  

Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Raport o stanie Gminy 

Ciechanowiec za 2020 rok. 

 

Ad pkt 7 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przedstawienie Raportu  

o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2020 rok. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że stosownie do 

art. 28 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym przedkłada Raportu o Stanie 

Gminy Ciechanowie za 2020 rok. Ubiegły rok był dla naszej lokalnej społeczności czasem 

próby i mierzenia się z nowymi wyzwaniami, które stawiały przed nami izolacja i różnego 

rodzaju ograniczenia. Epidemia wirusa COVID-19 postawiła nas w nowej nieznanej wcześniej 

wcześniejszej sytuacji. Nasze życie zostało podporządkowane wielu zakazom i nakazom.  

Paraliż do wszystkich dziedzin życia. Musieliśmy pozostać w domu. Zamknęły się placówki 

oświatowe urzędy i instytucje kultury. Zaczęliśmy żyć zdalnie i na dystans. Zamiast otwierać 

się i uczestniczyć musieliśmy zamykać i ograniczać dosłownie wszystko, żeby obronić się 

przed niewidzialnym przeciwnikiem. Zmuszeni byliśmy do zminimalizowania kontaktów 

społecznych, w związku z czym w minionym roku odbyło się niewiele wydarzeń sportowych 

lub koncertów. Burmistrz poinformował, że w tym miejscu chciałby przekazać wyrazy uznania 

i podziękowania Władzom Wojewódzkim, Centralnym, Samorządom Wyższego Szczebla, 

Radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego, 

jednostkom organizacyjnym, Przedstawicielom Zarządów Osiedlowych,  Ochotniczej Straży 

Pożarnej, a także wszystkim tym, których nie sposób tu wymienić, a przyczynili się do rozwoju 

miasta i gminy. Szczególne podziękowania Burmistrz skierował do przedstawicieli rządu  

i administracji rządowej z naszego regionu, który właśnie dzisiaj tutaj reprezentuje Pani 

Aleksandra Szczudło Poseł na Sejm RP. Burmistrz bardzo podziękował również tym, którzy 

pamiętają o naszej małej ojczyźnie oraz służą swoją pomocą i wsparciem. Poinformował, że 

Raport o Stanie Gminy Ciechanowiec ma, aż 123 strony, szereg załączników i jest związku on 

umieszczony na stronie internetowej. Burmistrz dodał, że Radni Rady Miejskiej zapoznali się 

z raportem, był on omawiany na wszystkich Komisjach Rady Miejskiej i poinformował, że  

w tej chwili nie będzie go w całości omawiał.   

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który podziękował 

Burmistrzowi Ciechanowca za przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Ciechanowiec. Dodał, 

że faktycznie jest to bardzo obszerna informacja i poinformował, że jeżeli ktoś chce się jeszcze 

zapoznać z informacjami zawartymi w omawianym dokumencie, to jest on dostępny na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu i w Biurze Obsługi Rady Miejskiej.  
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Ad pkt 7 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: debata nad 

przedstawionym Raportem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył debatę nad przedstawionym 

Raportem o Stanie Gminy Ciechanowiec. Przewodniczący poinformował, że Radni mogą 

zabierać głos w debacie bez ograniczeń.  W debacie nad Raportem o Stanie Gminy mogą brać 

również udział mieszkańcy Gminy Ciechanowiec, pod warunkiem że do dnia poprzedzającego 

sesję złożyli pisemny wniosek deklaracja udziału w debacie. Takich wniosków nie było. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który poinformował, że 

Rada Miejska analizowała już Raport o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2020 rok na Komisjach, 

jeżeli były uwagi to były skromne.  Dodał, że wypowiedź Dyrektor Szpitala Ogólnego  

w Wysokiem Mazowieckiem jest bardzo obiecująca. Dodał, że w chwili obecnej najważniejszą 

kwestią jest to, żeby poprawił się standard usług w szpitalu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby 

jeszcze zabrać głos. 

Nie zabrano głosu.  

 

Ad pkt 7 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: podjęcie uchwały  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Raport o Stanie Gminy 

Ciechanowiec i projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum 

zaufania były przedmiotem obrad wszystkich Komisji Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenie 

Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju  Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenie 

Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenie Burmistrzowi 

Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Raport o Stanie Gminy 

Ciechanowiec jest podsumowaniem działalności Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego za rok poprzedni.  Burmistrz z dużym zaangażowaniem podejmował wiele działań, 

które przyczyniły się do poprawy sytuacji i rozwoju naszej gminy. Wiele zadań udało się 

Burmistrzowi zrealizować, zwłaszcza w dziedzinie inwestycyjnej, w sferze społecznej 

pozyskania środków finansowych, poprawy estetyki miasta. Efektywność Burmistrza obrazuje 

również  sprawozdanie finansowe, gdzie dochody wykonano o 4 500 000,00 zł więcej, niż 
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planowano. 12 500 000,00 zł wydano na inwestycje, z czego 7 000 000,00 zł pozyskano  

z zewnątrz. Wykonano prawie 7 kilometrów dróg gminnych. W związku z tym oceniając 

Raport o Stanie Gminy i działalność Burmistrza Ciechanowca w roku ubiegłym zwracam się 

do Państwa Radnych Rady Miejskiej o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Łopaciuk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że Rada Miejska  

w Ciechanowcu udzieliła Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiego wotum 

zaufania za 2020 rok jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 219/XXX/21 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Rozpatrzenie 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok i ocena wykonania budżetu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie sprawozdania 

z wykonania budżetu gminy za 2020 rok oraz sprawozdania finansowego za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2020 tok.  

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Jadwiga Kos, która poinformowała, że z uwagi na fakt, że 

wszystkie materiały związane z wykonaniem budżetu również są bardzo obszerne, a zostały już 

w marcu zamieszczone na BIP Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu odniesie się do tego krótko. 

Dochody tak jak Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wcześniej wspomniał 

zostały wykonane w 110 % ogółem. Natomiast dochody majątkowe zrealizowane były powyżej 

175 %. Było to możliwe dlatego, że w grudniu 2020 roku na rachunki budżetu gminy wpłynęło 

ponad 5 000 000,00 zł środków z budżetu, głównie państwa. Były to środki na przebudowę 

dróg gminnych, były to również środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, które 

będą przeznaczone w roku bieżącym na inwestycję dotyczącą kompleksowego remontu dwóch 
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szkół podstawowych. Natomiast planowane wydatki w kwocie powyżej 45 000 000,00 zł 

zrealizowano na 96 %, co też pozwoliło wypracować nadwyżkę za rok 2020. Nadwyżka ta była 

możliwa dzięki otrzymanym środkom, o których wcześniej już była mowa i dzięki 

niedokonanym wydatkom, czyli dokonanym oszczędnościom w ostatnim kwartale tego roku, 

ponieważ była to kwota w wysokości ponad 1 225 000,00 zł. Zadłużenie gminy z tytułu 

kredytów długoterminowych na koniec roku wynosiło 6 980 000,00 zł, ponieważ powyżej 

12 000 000,00 zł były wydatki majątkowe, a w tym 5 000 000,00 zł to były środki własne 

gminy bez 1 zł kredytu. Były to środki, które zostały przeznaczone z dochodów własnych 

gminy, które zostały zaplanowane w budżecie. Planowany był również kredyt w wysokości 

3 000 000,00 zł, jednak został on na koniec roku zupełnie zdjęty i wszystkie inwestycje udało 

się wykonać ze środków własnych gminy i bez pomocy zaciągania jakichkolwiek innych 

zobowiązań. Jeżeli chodzi o jednostki oświatowe ogólnie mówiąc to środki, które Gmina 

Ciechanowiec otrzymała, czyli dotacje i subwencje nie były wystarczające na funkcjonowanie 

tych jednostek w całym roku. 2 838 000,00 zł dołożono ze środków własnych gminy do oświaty 

i 689 000,00 zł do zadań pomocy społecznej. Warto dodać, że w lipcu bieżącego roku wszystkie 

jednostki podległe złożyły do ZUS-u wnioski o ulgę w spłacie należności z tytułu składek na 

ubezpieczenie społeczne. Oprócz Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu, która nie 

zakwalifikowała się do tej pomocy ze względu na ilość zatrudnianych tam osób wszystkie 

jednostki otrzymały taką pomoc, czyli 50 % ulgi. Razem dla gminy była to ulga  w wysokości 

ponad 200 000,00 zł. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe to zostały one wykonane w bardzo 

wysokim procencie. W ramach Funduszu Dróg Samorządowych Gmina Ciechanowiec 

otrzymała prawie 3 600 000,00 zł, 150 000,00 zł Gmina Ciechanowiec otrzymała  

z Województwa Podlaskiego z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, 300 000,00 zł z Funduszu 

Sprawiedliwości na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego OSP w Ciechanowcu, 

1 444 000,00 zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych - środki te zostały 

zainwestowane w przebudowę ul. Wojska Polskiego i ul. Konopnickiej, 1 222 000,00 zł  

to środki unijne na termomodernizację Hali Sportowej przy Szkole Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu, 485 000,00 zł na modernizację pomieszczeń w budynku 

Przedszkola w Ciechanowcu, 739 000,00 zł na fotowoltaikę w budynkach własnych gminy, 

149 000,00 zł na wykonanie elewacji Synagogi.  

Natomiast jeżeli chodzi o środki, które Gmina Ciechanowiec  przekazała z budżetu innym 

jednostkom: dla Powiatu Wysokomazowieckiego przykazane zostało 9 225 000,00 zł na 

utrzymanie łączy Biura Komunikacji i Biura Geodezji, 8 000,00 zł dla Komendy Wojewódzkiej 

Policji, jako pomoc przy zakupie samochodu dla Komendy Powiatowej w Wysokim 

Mazowieckim. Wartość całego zakupu wyniosła ponad 107 000,00 zł. Jeżeli chodzi o wydatki 

majątkowe to faktycznie zostały zrealizowane na 12 549 000,00 zł, czyli na prawie 97 % 

planowanych środków. Na samą przebudowę dróg wydane zostało 6 750 000,00 zł, z czego 

3 293 000,00 zł były to środki otrzymane z budżetu państwa. Na zakup samochodu dla OSP 

wydane zostało ponad 344 000,00 zł, na termomodernizację Hali Sportowej prawie 

1 700 000,00 zł, na modernizację pomieszczeń w budynku Przedszkola 1 300 000,00 zł. Były 

też ponoszone wydatki bieżące, czyli tzw. remonty i jest to kwota poniesiona w ciągu roku w 

wysokości ponad 572 000,00 zł. Były to głównie środki na remont dróg gminnych. Natomiast 

w ramach funduszu sołeckiego wydatkowano środki w kwocie ponad 252 000,00 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionych 

sprawozdań. 

Nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2020 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Sprawozdanie finansowe za 2020 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Ad pkt 8 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie z informacją  

o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Jadwigę Koc  

o przestawienie informacji o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 sierpnia 

2020 roku. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że przedstawienie informacji o stanie mienia 

komunalnego jest wymagane przez ustawę o finansach publicznych. Przedstawiona informacja 

zawiera wszystkie dane o gruntach, budynkach, urządzeniach, budowlach, środkach transportu 

z podziałem na poszczególne jednostki, które mają dany sprzęt w używaniu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2020 roku 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Burmistrza 

Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 r. zostało przedłożone Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku, która wyraziła pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 

rok.  

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Burmistrza 

Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r. stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

 

Ad pkt 8 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przedstawienie przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii dot. wykonania budżetu gminy za 

rok 2020 oraz wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 rok badała również Komisja Rewizyjna 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji Anetę 

Joannę Czarnecką o przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec 
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za 2020 rok w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka odczytała opinię Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu dotyczącą wykonania budżetu gminy za 2020 rok.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu gminy  

za 2020 rok. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Wniosek o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

gminy za 2020 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad pkt 8 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca 

absolutorium za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskie Marek Karolewski odczytał opinię Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie absolutorium za 2020 rok.  

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez Komisję 

Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca 

absolutorium za 2020 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec  

za 2020 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju  Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec  

za 2020 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Łopaciuk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 220/XXX/21 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2020 rok stanowi załącznik nr 

12 do protokołu. 

 

Ad pkt 8 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2020 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju  Gospodarczego Zygmunt Józef Kosk 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2020 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Ciechanowca za 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2020 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Ciechanowca za 2020 rok. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Tadeusz Łopaciuk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Koc, która w imieniu 

własnym, jak również wszystkich członków Rady Miejskiej w Ciechanowcu złożyła 

Burmistrzowi Ciechanowca gratulacje z powodu jednogłośnego uzyskania absolutorium za 

2020 rok.  

 

W odpowiedzi głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 

jest bardzo zaskoczony i jest mu niezmiernie miło. Podziękował za wotum zaufania, za 100 % 

głosowanie przy absolutorium. Poinformował, że jest to zasługa całego zespołu, a przede 

wszystkim pracowników Urzędu Miejskiego na czele z Panią Skarbnik Jadwigą Koc, Panią 

Sekretarz Anną Czapkowską oraz Panią Kierownik Referatu Organizacyjnego Magdaleną 

Kondraciuk, a szczególnie dobra współpraca z Radą Miejską. Burmistrz dodał, że w ostatnim 

czasie jeździł dużo po terenie i już nawet posiada listę dróg w ternie, które chciałby złożyć do 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. W roku bieżącym dróg w terenie będzie więcej, niż  

w mieście. Złożony zostanie wniosek na szkołę znajdującą się w Kocach Schabach, żeby 

budynek został zagospodarowany. Jeżeli chodzi o budynek po Szkole Podstawowej w 

Radziszewie Starym to w pewnej części został on już zagospodarowany. Na koniec swojej 

wypowiedzi Burmistrz jeszcze raz wszystkim bardzo podziękował i zaprosił na 10-minutową 

przerwę.  

 

Głos zabrał kpt. Wiesław Fleszer, który wręczył Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi 

Święckiemu pamiątkę z okazji XXX – jubileuszowej Sesji Rady Miejskiej oraz z okazji 

uzyskania absolutorium.  

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że Panowie 

Oficerowie współpracowali już z nim, kiedy był Dyrektorem Liceum Ogólnokształcącego  

i Zawodowego w Ciechanowcu. Dodał, że praca w szkole była o wiele przyjemniejsza.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosił 10-minutową przerwę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wznowił obrady XXX Sesji Rady Miejskiej 

po przerwie.  

 

Uchwała Nr 221/XXX/21 w sprawie rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2020 rok stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 
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Ad pkt 9 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana jest bardzo krótka i zwiększa dochody 

i wydatki o 27 963,00 zł. Oznacza to, że do budżetu gminy wprowadza się dotację  

z budżetu państwa na wyposażenie szkół podstawowych i drugą transzę środków na realizację 

programu „Wspieraj Seniora”. Natomiast w ramach przeniesień między paragrafami i działami 

zabezpieczone zostały środki, czyli zostały one zwiększone o 25 000,00 zł, ponieważ było to 

niezbędne do podpisania umowy na realizację zadania związaną z przebudową Targowiska 

Miejskiego. Zwiększenie środków było konieczne na podpisanie umowy, na rozpoczęcie prac, 

ponieważ postępowanie przetargowe zostało rozstrzygnięte. Taka sama sytuacja miała miejsce 

w przypadku remontu cmentarza ewangelickiego i tam zostały zwiększone środki o 7 000,00 

zł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wszystkie projekty 

uchwał, które są przedmiotem obrad dzisiejszej sesji zostały pozytywnie zaopiniowane przez 

wszystkie Komisje Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie łącznej opinii wypracowanej na posiedzeniach Komisji do wszystkich 

projektów uchwał.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2021 rok,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 
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NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że projekt uchwały został 

podjęty jednogłośnie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że jeszcze dwóch Radnych 

Rady Miejskiej opuściło obrady XXX Sesji. 

 

Uchwała Nr 222/XXX/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik 

nr  14 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących 

dochody budżetu Gminy Ciechanowiec za pomocą innego instrumentu płatniczego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że uchwała ta ma na celu ułatwienie płatności, 

ponieważ ordynacja podatkowa dopuszcza możliwość zapłaty podatków i innych opłat 

stanowiących dochody budżetu gminy za pomocą instrumentu płatniczego, czyli karty 

płatniczej. Opłaty wnoszone w bankach generują dość duże koszty tej usługi. W związku z tym 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki podjął decyzję, że w Urzędzie Miejskim będą 

znajdowały się terminale, które nie będą generowały kosztów ani po stronie podatnika, ani po 

stronie gminy dlatego, że wchodzimy do projektu i przez 5 lat terminale będą użytkowane 

zupełnie bezpłatnie. Terminale skierowane są do osób fizycznych, które będą mogły zapłacić 

podatki i inne opłaty kartą płatniczą z wyłączeniem bliku. Oczywiście szczegółowy regulamin 

korzystania z terminali i używania kart Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki określi 

zarządzeniem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody 

budżetu Gminy Ciechanowiec za pomocą innego instrumentu płatniczego. 

 

Głosowano w sprawie: 
dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Ciechanowiec za pomocą innego instrumentu płatniczego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
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Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr 223/XXX/21 w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat 

stanowiących dochody budżetu Gminy Ciechanowiec za pomocą innego instrumentu 

płatniczego stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody  

i ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec oraz przekazania go do zaopiniowania Dyrektorowi 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie – Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt Regulaminu określa 

prawa Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowie oraz odbiorców usług na 

terenie gminy Ciechanowie z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków. Zgodnie z zapisami ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę rada 

gminy przygotowuje projekt regulaminu dostarczania wody i odprowadzenie ścieków oraz 

przekazuje go do zaopiniowania organowi regulacyjnego – Wodom Polskim. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Ciechanowiec oraz przekazania go do zaopiniowania Dyrektorowi 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie – Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Ciechanowiec oraz przekazania go do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Lublinie – Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 
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Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 224/XXX/21 w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec oraz przekazania go do 

zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Lublinie – 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2025 oraz zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że podstawowym celem i założeniem 

wieloletniego programu jest racjonalne gospodarowanie mieszkaniowym zasobem Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021-2025. Przedstawiony program zawiera prognozę dotyczącą 

wielkości oraz stanu technicznego analizę potrzeb oraz stan remontów i modernizacji, 

planowaną sprzedaż lokali, zasady polityki czynszowej i wysokość wydatków oraz działania 

mające na celu poprawę wykorzystania i gospodarowania mieszkaniowym gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2025 oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Ciechanowiec na lata 2021-2025 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 225/XXX/21 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2025 oraz zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec” stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 

Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że aktualizacja tego planu ma duże 

znaczenie dla zrównoważonego i ekologicznego rozwoju gminy Ciechanowiec.  Plan ten jest 

niezbędnym dokumentem umożliwiającym ubieganie się o środki zewnętrzne na finansowanie 

inwestycji obejmujących m.in. termomodernizację budynków, modernizację źródeł ciepła, 

instalacji odnawialnych źródeł energii czy zwiększenie efektywności energetycznej. Docelowo 

Plan Gospodarki Niskoemisyjnej ma służyć wszystkim mieszkańcom gminy, a zaplanowane  

w nim działania mają na celu poprawę jakości powietrza oraz zmniejszenie kosztów zużycia 

energii.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Ciechanowiec na lata 2017-2030”. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ciechanowiec na lata 

2017-2030”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXX z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 18 czerwca 2021 roku 

str.30 

 

Uchwała Nr 226/XXX/21 w sprawie przyjęcia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Ciechanowiec na lata 2017-2030” stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców - 

Żłobku Miejskim w Ciechanowcu oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty  

za wyżywienie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowska o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały określa 

wysokość opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Ciechanowcu, dodatkową opłatę za 

wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem w Żłobku za każdą rozpoczętą godzinę 

przekraczającą wymiar 10 godzin dziennie, maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie oraz 

warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców - Żłobku 

Miejskim w Ciechanowcu oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia opłat za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców - Żłobku Miejskim w Ciechanowcu 

oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 227/XXX/21 w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Akademii Odkrywców 

- Żłobku Miejskim w Ciechanowcu oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty  

za wyżywienie stanowi załącznik nr 19  do protokołu. 

 

 

 

Ad pkt 9 ppkt 7 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2021/2022 w Gminie Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zgodnie z obowiązującymi przepisami 

prawa obowiązkiem gminy jest organizowanie niepełnosprawnym dzieciom bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu we własnym zakresie albo poprzez zwrot rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców. Zgodnie z artykułem 39a ust. 3 

ustawy Prawo oświatowe, średnią cenę jednostki paliwa w gminie określa na każdy rok szkolny 

Rada Miejska w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał przybyłego na obrady XXX Sesji 

Rady Miejskiej ks. Proboszcza Tadeusza Kryńskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2021/2022  

w Gminie Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2021/2022 w Gminie Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 228/XXX/21 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 

2021/2022 w Gminie Ciechanowiec stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, 

administracyjnej i organizacyjnej dla niektórych jednostek organizacyjnych gminy 

Ciechanowiec. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że na mocy niniejszej uchwały z dniem 1 

września 2021 r. wprowadza się wspólną obsługę finansowo-księgową, administracyjną  

i organizacyjną dla niektórych jednostek organizacyjnych gminy Ciechanowiec. Jednostkami 

organizacyjnymi obsługiwanymi przez Urząd Miejski w Ciechanowcu z dniem 1 września 

będą: Szkoła Podstawowa w Ciechanowcu, Szkoła Podstawowa w Łempicach, Przedszkole  

w Ciechanowcu, Żłobek Miejski w Ciechanowcu, COKiS i Miejska Biblioteka Publiczna.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, administracyjnej  

i organizacyjnej dla niektórych jednostek organizacyjnych gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, administracyjnej i organizacyjnej dla 

niektórych jednostek organizacyjnych gminy Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 229/XXX/21 w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, 

administracyjnej i organizacyjnej dla niektórych jednostek organizacyjnych gminy 

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z samoobsługowej toalety publicznej 

znajdującej się na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że ze względu na ogólnodostępny 

charakter obiektu, konieczne jest doprecyzowanie warunków korzystania z tego obiektu. 

Regulamin stanowi jasne i przejrzyste zasady korzystania z toalety publicznej dla wszystkich 
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użytkowników. Podstawą powierzenia Burmistrzowi upoważnienia do ustalenia wysokości 

opłaty za korzystanie z toalety stanowi art. 4 ust. ust. 2 ustawy o gospodarce komunalnej, 

zgodnie z którym Burmistrz w drodze zarządzenia ustali opłatę za korzystanie z toalety.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z samoobsługowej toalety publicznej znajdującej 

się na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
Regulaminu korzystania z samoobsługowej toalety publicznej znajdującej się na terenie 

Gminy Ciechanowiec,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 230/XXX/21 w sprawie Regulaminu korzystania z samoobsługowej toalety 

publicznej znajdującej się na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie ustalenia regulaminu targowisk. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały określa nowy czas 

funkcjonowania targowiska zlokalizowanego przy trasie Ciechanowiec – Brańsk w każdy 

czwartek miesiąca w godz. 500 - 1200 i każdą trzecią niedzielę miesiąca w godz. 500 - 1500.  

W trzecią niedzielę każdego miesiąca odbywać się będą targi staroci.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie ustalenia regulaminu targowisk. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w uchwale w sprawie ustalenia regulaminu targowisk. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 231/XXX/21 w sprawie zmian w uchwale w sprawie ustalenia regulaminu 

targowisk stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że ustawa wspierająca rozwój 

mieszkalnictwa wprowadziła zmiany z dniem 1 lipca 2021 r. dotyczące dodatków 

mieszkaniowych, polegające na tym, że Rada Gminy określa w drodze uchwały wzór wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór deklaracji na obszarze danej gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Uchwała Nr 232/XXX/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 ppkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ciechanowiec do stowarzyszenia Związek 

Samorządów Polskich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zgodnie ze statutem stowarzyszenia 

Związek Samorządów Polskich nabycie członkostwa następuje na podstawie uchwały organu 

stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego. Dzięki przystąpieniu do związku, jako 

samorząd Gmina Ciechanowiec będzie miała większy wpływ na inicjowanie i opiniowanie 

projektów, aktów prawnych dotyczących samorządów terytorialnych. Pozyskamy również 

możliwość podejmowania wspólnych inicjatyw mających wpływ na rozwój społeczności 

gminnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ciechanowiec do stowarzyszenia Związek 

Samorządów Polskich. 

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia Gminy Ciechanowiec do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Antoni Malinowski, Dorota 

Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 

Zdunek 
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NIEOBECNI (3) 

Przemysław Dybowski, Tadeusz Łopaciuk, Włodzimierz Słonecki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr 233/XXX/21 w sprawie przystąpienia Gminy Ciechanowiec do stowarzyszenia 

Związek Samorządów Polskich stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje i zapytania 

nie wpłynęły.  

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły następujące 

pisma: 

- pismo Senatora RP Jacka Boguckiego. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski 

odczytał treść pisma. Pismo stanowi załącznik nr 26 do protokołu, 

- pismo Wojewody Podlaskiego dotyczące działalności uchwałodawczej organów gmin, 

powiatów oraz samorządu województwa podlaskiego za 2020 rok. Gmina Ciechanowiec 

podjęła 44 uchwały, żadna z uchwał nie została uchylona. Pismo stanowi załącznik nr 27 do 

protokołu, 

- stanowisko OSKP w sprawie zakazu palenia drewnem. Pismo stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXX Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

 

Wioleta Kierska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Karolewski

 


